

**知情同意表格**  
**Consent Form**  
**(Chinese and English version)**

非常感谢同意参与此次研究，请仔细阅读以下表格，签名以表示您同意让您的孩子参与此次实验。

*Thank you for agreeing to take part in developmental research. Please read the following information and then sign below to indicate that you agree for your child to take part.*

我已经了解了实验的相关内容，包括了实验细节和深入了解实验的权力。

I have been given a written explanation of the study. It includes sufficient details about the study and I have been given the opportunity to ask questions.

我已经通过谢宇了解此次实验的目的，是研究活动记忆的儿童发展规律。

I have been informed by Yu Xie that the purpose of the study is to explore the development of memory.

我已经知道此次实验包含四个部分，主要是记忆词组和记忆数字。

I am aware that this procedure will involve my students participating in four tasks, recalling words and digits.

我已经认识到此次实验几乎对我的孩子不会产生伤害。

I am aware that the risk of discomfort for my child is minimal.

我已经了解我的孩子可以随时退出实验，不需要给出任何理由。

I understand that my child can withdraw at any stage without having to offer a reason.

对于该实验的任何问题已经得到了满意的解答，我相信如果今后有问题一样会得到有效的解答。

Any questions I have asked have been answered to my satisfaction and I am aware that any future questions will be answered as fully as possible.

我已经阅读和理解以上信息，并同意我的孩子参加此次记忆的研究。

I have read and understood the above information and agree that my child can take part in the memory research as described.

\_\_\_\_\_  
家长的姓名Name of Parent

\_\_\_\_\_  
日期Date

\_\_\_\_\_  
您的签名Your Signature

\_\_\_\_\_  
孩子的姓名Name of Child

\_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日  
孩子的生日（阳历）Birthday of Children

\_\_\_\_\_  
研究者Name of Researcher

\_\_\_\_\_  
日期Date

\_\_\_\_\_  
签名Signature of Researcher